
Zápis: Schůzka výkonného výboru 
Pasos Pardubice 15. 11. 2018 
 

Účast: 

• Libor Matějka (Předseda klubu) 

• Jan Horálek (Místopředseda klubu) 

• Jakub Jehlička (Jednatel klubu) 

 

Projednávané body: 

• Situace ohledně A týmu 

o Situace A týmu se vyřeší definitivně až po 20. listopadu, kdy bude znát přesný 

počet hráčů pro 2. ligu. 

o Odsouhlasení nových pravidel užívání areálu Krtkovy arény.  

• Stavba klece 

o Vzhledem k plánovanému zhoršení počasí hrozí, že klec se nestihne dostavět 

v plánovaném termínu. 

• Možné investice klubu na sezónu 2019 

o Investice na hřišti 

▪ Nadhazovací stroj 

▪ Zastřešovací pergola 

▪ Definitivně se investice odhlasují až v lednu/únoru 2019 

o Nové dětské dresy 

▪ Řešení nových dresů pro mládežnické kategorie 

• Příspěvky na rok 2019 

o Příspěvky se na další sezónu nebudou zvyšovat 

o Zrušení „mrtvého“ člena klubu (500 Kč/rok) 

 

V Pardubicích 15. listopadu 2018 


